

Protokoll RB 08/2021

Datum: 2021-10-06

Plats: Teams/Skypemöte kl.20:00

Närvarande: * Kai Koivuranta, Ordförande
(* = beslutande) * Niklas Wahlstrom, Sekreterare

Christer Olsson, U&R
Hans Lyxell, 1:8 Track
Pjerre Gustavsson, LSOR
Nils Lindbäck, 1/8 OR
Pjerre Gustavsson, Largescale
Mattias Skjöldebrand, 1/10 OR
Mickael Brandt, 1/10 NT
Ronny Svensson, Eltrack

Frånvarande: Förbundsstyrelsen

-
- § 61 **Mötets öppnande**
 - § 62 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 63 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 64 **Pågående ärenden**
 - § 65 **Ekonomi**
 - § 66 **SBF**
 - § 67 **EFRA**
 - § 68 **Övriga frågor**
 - § 69 **Nästa möte**
 - § 70 **Mötets avslutande**

-
- § 61 **Mötets öppnande**
 - 1. **Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet**
 - § 62 **Föregående mötesprotokoll**
 - 1. **Godkännes av samtliga**
 - § 63 **Fastställande av mötets dagordning**
 - 1. **Dagordningen godkännes**
 - § 64 **Pågående ärenden**
 - 1. **Förartorn**
Det finns bidrag att hämta för att funktionshinderanpassa förarställningar, varje klubb får söka sig till SISU i sitt län/stad

2. Funktionärer

- Vi måste vara tydligare med att Fair Race gäller. Renskrivning och presentation av dokumentet till RB-konferensen
- Datum för utbildning av tävlingsledare/funktionärer presenteras på RB- konferensen

§ 65 Ekonomi

1. Vi följer budget och resultatet ser ut att bli som planerat

§ 66 SBF

1. Inbjudningar till konferens och SGA-träff är skickade och anmälningarna vidarebefodrade till kansliet
2. Extra utskottsmöte kommer att kallas till efter AGM för att förbereda inför RB-konferensen

§ 67 EFRA

1. Bränsle – Inget nytt
2. Inställda internationella tävling i Italien och Australien - Pandemi
3. All dokumentation till AGM ligger på EFRA:s sida

§ 68 Övriga frågor

1. Mejl angående opponering av foamdäck 1/10 OR har gått via förbundsstyrelsen och Anna N(Generalsekreterare) till utskottet. Detta har diskuterats men kommer inte att förändra tidigare beslut.
2. Banbesiktningskostnaden är orimlig då den är samma som för 1/1-banor. Diskussion med förbund om detta kommer tas under vintern. Även ett banregister måste upprättas.
3. MK Eskil har sökt 1/8-tävling men detta mot "fel" bana. Korrigeras i listor och kontakt med förbund för att ändra på personen i LOTS.

§ 69 Nästa möte

Torsdag 2021-10-28 kl.20.00

§ 70 Mötets avslutande

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

XX

XX